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Hovedstyremøte  
Torsdag 27.10.2022 kl. 1930 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

40 Godkjenning av protokoll og innkalling Elin, Sverre 

41 Regnskap Q3 Idrettene, Berte, Sverre 

42 Budsjettprosessen 2023 Berte, Sverre 

43 Status Hoslebanen Sverre 

44 Åpning av Hoslebanen Eivind, Kristoffer, Sverre 

45 Faste ansettelser i ØHIL fotball Fotballstyret, Bjørn Frode, 
Sverre 

46 Eventuelt Elin, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Elin, Annette, Berte, Christian, Henrik 
Forfall: Henrik, Christian (deltaker på sak #45) 
 
Invitert: Preben, Kristoffer, idrettene (inkludert økonomiansvarlige) 
Tilstede: Kristoffer, Bjørn Frode (fotball), Tom (fotball), Andreas (bandy), Magnus (alpin) 
 

Kalender: 
Torsdag 8. desember (budsjett 2023) 
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 40 

Saksbehandler Elin, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (25.08.2022) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 27.10.2022 er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 25.08.2022 og innkallingen til møtet 27.10.2022 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 41 

Saksbehandler Idrettene, Berte, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Regnskap Q2 

Orientering:  
 
Vedlagt sakspapirene ligger regnskapet pr Q3.  
 
Berte og Sverre gikk gjennom det som hadde kommet av innspill til Q3-tallene mandag 24.10.22. Dessverre 
mange av våre avdelinger som ikke hadde levert sine innspill innen fristen.  
 
Berte har fulgt opp hver idrett denne uken og fått gode tilbakemeldinger.  
 
Generelle tilbakemeldinger til regnskapet: 
 
Inntekter fra sponsorer og arrangement er lavere enn budsjettert.  
Klubbens likviditetssituasjon er under kontroll.  
 
Spesifikke tilbakemeldinger til regnskapet gitt i møtet:  
 
Toppfotball: Regnskapet ble gjennomgått i det forrige styremøtet, med en prognose på et underskudd. Det 
har vært jobbet med å holde kostnader nede, og i tillegg nådde vi nivå i «Toppklubbstandard» som ga et 
godt tilskudd. Det betyr at man ender opp i nærheten av budsjett for året.  
 
Fotball: Noen «følgefeil» i budsjetteringen på aktivitetsavgifter, færre arrangementer enn planlagt og lavere 
antall aktive enn budsjettert. Styrer mot et lite underskudd for året.  
 
Bandy: Det er en usikker sesong med oppstart av nytt kunstisanlegg, og hva dette vil bety både på 
kostnadssiden i forhold til strøm/driftskostnader, samt flere arrangementer på inntektssiden. Prognosen 
viser et resultat ca på budsjett eller opp til -100’.  
 
Alpin: Styrer mot et resultat i tråd med budsjett. 
 
ØHIL (HS): Noen nødvendige investeringer som gjøres i forbindelse med ferdigstillingen av Hoslebanen vil 
trolig medføre et negativt resultat for året.  
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
Styret takker for Bertes gode gjennomgang, og oppfølgingen av idrettene! 
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 42 

Saksbehandler Berte, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Budsjettprosessen 2023 

Bakgrunn:  
 
ØHIL har en god tradisjon for godt arbeid med budsjett. Den gjennomførte prosessen som ble gjort i fjor 
ligger her:  
 
Budsjettprosessen 2022 (ohil.no) 
 
 

Vedtak:  
 
Forslag til datoer for budsjettprosessen 2023:  
 
Torsdag 17.11 kl. 1930: Kick-off med oppdaterte milepæler og føringer 
Torsdag 01.12: Frist for innsending av budsjett sendes til Berte og Sverre 
Torsdag 08.12: Hovedstyret behandler budsjettutkast 
 
Presiseringer fra forrige mal:  
  

- Sponsorinntekter er generelt budsjettert vesentlig høyere enn det som er faktiske inntekter 
- Arrangementsinntekter er generelt budsjettert vesentlig høyere enn det som er faktiske inntekter 
- Alle har økte levekostnader for tiden, og idrettene bes ta hensyn til dette når nivået på avgiftene 

skal planlegges 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2021/11/budsjettprosessen_2022.pdf
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 43 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status Hoslebanen 

Orientering:  
 
Ukentlige rapporter på framdriften publiseres på www.ohil.no. 
 
Overtakelsesforretning ble påstartet onsdag 19. oktober (kunstgressbanen, utomhus, bygninger). Dato for 
overtakelse av det tekniske er pt ikke avtalt.  
 
Mye er nå ferdigstilt, og det gjenstår en del mindre arbeid som er dokumentert i prosessen rundt 
overtakelsen. Frist for retting av det meste er satt til 3. november.  
 
Vi har fortsatt ikke vann inn i bygget, men dette arbeidet er nå påstartet. Den gamle kranen ved Hosle 
skole er fortsatt intakt og mulig å bruke når innvanningen av banen skal starte.  
 
Nytt flomlys er installert og tribuner ferdigstilles denne helgen (dugnad). Vi har gjennomført en fotballkamp 
på det nye anlegget (menn senior 6. divisjon) med svært gode tilbakemeldinger.  
 
Entreprenørene har ved flere anledninger gitt beskjed om at det tekniske skal være klart i tide for en åpning 
av Hoslebanen 12. november.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/ohil-idrettspark-2020-hoslebanen-kunstis-og-kunstgress/
http://www.ohil.no/
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 44 

Saksbehandler Eivind, Kristoffer, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Åpning av Hoslebanen 

Orientering:  
 
Eivind leder arbeidet inn mot den offisielle åpningen av anlegget, som er satt til 12. november. Åpningen vil 
bli kombinert med ØHILs 75-års jubileum. Torunn er med i kulissene og vil lede/koordinere mye av det som 
skjer på selve dagen.  
 
Invitasjoner er sendt ut til alle medlemmer og en lang liste med spesielt inviterte.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 45 

Saksbehandler Fotballstyret, Bjørn Frode, 
Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Faste ansettelser i ØHIL fotball 

Bakgrunn:  
 
Jfr ØHILs organisasjonsmodell skal alle faste ansettelser i klubben godkjennes av hovedstyret.  
 
Fotballstyret og sportssjef i ØHIL fotball ønsker å ansette Felix Martinez og Anders Hille Stadheim i faste 
stillinger.  
 
Begge har over tid vist seg svært verdifulle for driften og utviklingen av fotballgruppen vår, og for 
forutsigbarheten fra begge parter er det ønskelig med en fast avtale.  
 

Vedtak:  
 
Daglig leder kan på vegne av ØHIL fotball inngå faste ansettelsesavtaler med Felix Martinez og Anders 
Hille Stadheim. 
 

Styrets bemerkninger: 
  
 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2022/03/300321_organisasjonsmodell-2.pdf
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Møtedato 27.10.2022 

 

Saksnummer 46 

Saksbehandler Elin, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Eventuelt:  
 
Status ekstra-ordinært årsmøte (valgkomitéen) 
 
Valgkomitéen gjør klar sin innstilling, og det innkalles til ekstra-ordinært årsmøte onsdag 23. november. 
Innkalling legges ut på www.ohil.no senest 14 dager før, ihht vedtektene. 
 
BIRs høstseminar 2022 (Elin) 
 
Elin representerte klubben fredag 21. til lørdag 22. oktober på Sundvollen. De aller fleste klubbene i 
Bærum deltok, og mange med flere deltakere. Elin oppfordrer ØHIL til å stille med flere på dette 
arrangementet. Hovedsaken på seminaret var strømpriser og håndtering av dette.  
 
Julemarkedet 
Med åpning av Hoslebanen helgen før den «faste helgen», samt ØHILs fotballkvinner (som er arrangør) er 
det svært usikkert om det blir noe julemarked i år, eller om det blir i et annet format og på et annet tidspunkt 
enn tidligere.  
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 

http://www.ohil.no/

